
1) Velkomst: CR bød velkommen til dette første møde efter konstitueringen.  

2) Indkommende emner:  

a. JM havde modtaget mail fra medlem med input omkring hastigheden i Skarrev. 

Bestyrelsens holdning fremgår af punkt 10  

b. JM har modtaget emne om høj hæk ud for Skovskifte 96 fra et medlem som mener hækken 

skygger for solen. MB undersøger om hækken tilhører ejeren eller Skovskifte 

Grundejerforening. 

3) Siden sidst og godkendelse af referat fra sidste møde. Ved en fejl var referatet ikke sendt ud, men 

blev på mødet gennemgået og CR ville sørge for at det blev genudsendt til medlemmerne. JM 

sørger for at det kommer på hjemmesiden. 

4) Økonomi 

a. 172 medlemmer. Der blev drøftet hvordan vi evt. kan fastholde medlemmer og gerne få 

nye medlemmer til. Synlighed for nye tilflyttere. Kassereren sender altid en skrivelse ud til 

nye husejere i Skarrev, men pga. ny datalov kan dette blive svært, da vi ikke må få 

adresserne på nye tilflyttere fra kommunen.  

b. Nyt grus på Pentangue banen er påført. 

c. Forsikring. 2 forsikringer ved Alm. Brand.  

i. Ansvarsforsikring og Erhvervsskade. MB oplyser at hun har fået oplyst fra Alm. 

Brand at vi kun skal have Erhvervsskadeforsikring.  Ansvarsforsikring er opsagt, 

men IC undersøges nærmere om tilbagebetaling som endnu ikke er sket. IC oplyser 

pr. 20/6-18 at pengene er modtaget. 

ii. CR kontakter assurandør og får klarlagt/tilpasset forsikringen så navn stemmer 

overens. Forsikringen er i samråd med Skovskifte Grundejerforening & Skarrev 

Sommerhusforening & Peter Jacob. 

d. Nem-id. Tidligere formand Truels Beier er opsagt pr. 19. maj 2018 ved Nem-id og 

medarbejdersignatur. IC har forsat adgang til Nem-id. CR undersøger på virk.dk hvordan 

der skaffes adgang til 2 medlemmer. 

e. Frem over skal alle regninger over kr. 2000,- godkendes af Formanden i samråd med 

kassereren. Dette for at forebygge evt. fup fakturaer. Der skal understreges at der ikke har 

været problemer, men blot er en forebyggelse. 

5) OPGAVER - VEJ  

Skarrevvej 281-293. Bestyrelsens ønske er at få fjernet skiltene med ”Indkørsel forbudt” (beboerkørsel 

tilladt) med den begrundelse at skiltene ikke tjener nogen formål, og der stort set aldrig er kørsel på vejen. 

Bestyrelsen mener skiltningen hinder den fri borgers ret til offentlig strand. Men foreningen skal altså ikke 

sørge for vejdriften. 

 
 
 
 
 
 

BESTYRELSESMØDE i SKARREV SOMMERHUSFORENING 

d. 14 juni 2018 v/Ingrid Christiansen, Skovskifte 47, Skarrev 

Til stede:  

Formand Christian Rasmussen (CR), Næstformand Ernst Carstensen (EC), Kasserer Ingrid Christiansen 

(IC), Sekretær John Mols (JM), Bestyrelsesmedlem Jenny Schmidt (JS). Suppleanter Chresten Gram 

(CG) & Marie Bjerrum (MB) 



Aabenraa Kommune skriver følgende: 

”Aabenraa Kommune er fortsat indstillet på at godkende skiltning, da skiltning med motorkørselsforbud 
(beboere undtaget) ikke ses at være i strid med andre offentligretlige hensyn, og da strandarealet fortsat er 
tilgængeligt for alle. Beboerkørsel for andre hus- eller sommerhusejere, af hensyn til markdrift, foreningers 
opsætning af badebroer eller lignende, er efter kommunens opfattelse at betragte som beboerkørsel. Det 
forventes i øvrigt ikke at beboere i området generelt skulle have noget særligt behov for kørsel på vejen, 
eller at deres gennemkørselsmulighed kræver et offentligt hensyn.” 
 

CR har haft møde politiker Ejler Schøtt omkring sagen efter bestyrelsesmødet afslutning. 

 

6) OPGAVER - OPHALERSTED ØST 

Bestyrelsens forslag er at Skovskifte’s Grundejerforening’s grund  øst for ”Maries Gård” evt. 

bruges. Der vurderes at der ca. skal bruges 1000m2. MB går videre med dette til 

Grundejerforeningen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ophalersted Vest. Ved Store sommerdage er der problemer med mange biler som holder på 

kryds & tværs. Dette skaber ofte udfordringer og der ønskes en anden løsning.  

Plan A at kommunen slår græs vest for bådslæbet så bådtrailere kan parkeres 

der. Kommunen følger op med parkeringsskilte. 

Plan B. Bådtrailere henvises ved skiltning til modsatte siden af Skarrevvej på 

den lille parkeringsplads. 

Evt. brugerbetaling af ophalersted. JM undersøger prisen på stander for 

møntindkast/MobilePay ved ophalerstedet. Der lægges op til fri afbenyttelse 

for Sommerhusforeningen medlemmer. 

7) SKILTE Rodbjerg. JM indhenter tilbud på nye skilte som bringes op på næste møde. Betaling deles 

evt. mellem foreningen og ejeren af området. 

8) SKILTE HUNDE I SNOR Bestyrelsen er enig om at der er behov for en bedre skilte pga. mange hunde 

som ikke er i snor og hundelort som ikke samles op. JM undersøger priser på skilte som kan sættes 

strategisk op i området. Samtidig undersøges der priser på vejledningsskilte til stranden i området 

da mange turister ikke kender områdets stier. 

9) Rutschebane ved legeplads. Der er kommet 16.500 kr. ind fra sommerfester ved campingpladsen 

som er øremærket Rutschebanen. Pengene fra tidligere Campingforpagter blev overdraget kontant 

til CR.  CR kontakter Campingpladsejeren for at høre hans mening om eventuelle ønsker til 

forbedring af legepladsen 

10) HASTIGHED JM har d. 14 juni modtaget en skrivelse omkring hastighed fra en beboer, som mener 

Bestyrelsen skal tage dette op, og gøre yderlige for at nedbringe hastigheden. Bestyrelsens 

holdning er at vi ikke vil gøre yderligere, men Bestyrelsen appellerer stadigvæk til at der køres 

fornuftigt i området. 



11) CYKELSTI. Strækning Skarrev til Dyrhave. Bestyrelsen finder ideen god, men en stor opgave. CR 

lufter tanken for Politikeren som han har møde med. 

12) BORDE & BÆNKE, ”KIS” Bestyrelsen har lavet aftale med Truels Beier som spørger Vagn om pensler 

og maling. Truels kontakter KIS for maling af borde og bænke. 

13) RO I OMRÅDET  Der henstilles til at der er SIESTA fra 12 - 14 og dette overholdes af medlemmerne. 

Der er flere som benytter larmende redskaber i dette tidsrum. 

14) EVENTUELT 

a. ARWOS JM oplyser at der er mange væltede skraldespande i området, og ofte stilles de 

ikke på plads igen efter tømning. Der henvises til www.arwos.dk hvor dette kan anmeldes 

og gerne med foto, men samtidig bør husejeren også læse reglerne for adgangsveje. 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. Loppemarked er fastsat til den 29/7 kl. 10-16 

15) Næste bestyrelsesmøde d. 20 september 2018 på Skarkær 126 

 

 

Mvh 

BESTYRELSEN 

http://www.arwos.dk/

